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ELŐTERJESZTÉS KÍSÉRŐ LAP 

 
E-szám: 
 
Tárgy: Javaslat a Nagykovácsi Általános Iskola sportpályája befedésének 
előkészítésére 
 
Előterjesztő neve: Gerely Gábor képviselő 
 
Az előterjesztés aláírás előtti előzetes ellenőrzése 
 
 
Vezetői ellenőrzés 
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő - nem megfelelő  
 
 

előadó osztályvezetője 
 

Pénzügyi ellenőrzés 
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő - nem megfelelő  

 
 
 

Gazdasági vezető 
 
 

Törvényességi ellenőrzés 
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő - nem megfelelő  
 
 

Jegyző 
 
 
Nagykovácsi, 2015. szeptember 15. 
      
 
Az előterjesztés kiküldhető – nem küldhető ki. 
 
 
Nagykovácsi, 2015. szeptember 15. 
          
 
          Polgármester 
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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 
Döntést előkészítő – indokolási rész 
 
Nagykovácsiban az egyetlen iskolai tornacsarnokra jutó gyerekek száma rendkívül 
magas. A gyereklétszám – és így a tornacsarnok terhelése – a következő években 
tovább fog emelkedni. 
 
A mindennapos testnevelésórák keretében az iskola jelenleg naponta átlag 10 
testnevelésórát tart kinti foglalkozás keretében. Az őszi-téli szezonban az 
körülmények gyakran megakadályozzák a megfelelő színvonalú testnevelés oktatást. 
 
A faluban működő sportegyesületek is sokkal több fedett sportlétesítmény-kapacitást 
igényelnek. A tornacsarnok délutáni időkeretében most párhuzamosan két 
foglalkozást tartanak, rendkívül zsúfolt körülmények között. Ez az állapot szintén nem 
ideális, a sporttevékenység minőségének rovására megy. 
 
Egy új sportcsarnok építése rendkívül költséges, Nagykovácsi Önkormányzata csak 
megfelelő pályázati pénz elnyerése esetén tudna erre vállalkozni. Ezidáig nem 
sikerült ilyen jellegű pályázati forráshoz jutni. 
 
Átmenetileg az iskolai sportpálya sátorcsarnokos lefedése tudna segíteni a jelen 
helyzeten. Több más településen is sikerrel használnak leszedhető oldalfalú, 
vázszerkezetes sátorcsarnokot. Ősszel felhelyezik az oldalfalat, amivel védekezni 
lehet a csapadék, szél és extrém hideg ellen. Tavasszal az oldalfalak megnyitásra 
kerülnek, csak a tető marad fenn (védekezés eső és napsugárzás ellen). 
 
Kérem a Tisztelt Képviselőtestületet, hogy hatalmazza fel a Polgármesteri Hivatal 
illetékes munkatársait a Nagykovácsi Általános Iskola sportpályájának befedésével 
kapcsolatos műszaki- és pénzügyi vizsgálatára, és a legideálisabb javaslat 
előterjesztésére. Cél, hogy a következő testületi ülésen döntést hozhassunk a 
befedésről, és még az idei szezonra megvalósulhasson a sportpálya lefedése. 
 
 
 
 
Döntés: 
A határozathozatal egyszerű többséget igényel. 
 
 
Nagykovácsi, 2015. szeptember 15. 

Gerely Gábor 
   képviselő 
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HATÁROZATI JAVASLAT 
 
Tárgy: Javaslat a Nagykovácsi Általános Iskola sportpályája befedésének 
előkészítésére 
 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
vizsgálja a Nagykovácsi Általános Iskola sportpályája befedésének lehetőségét.  
 
Felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt, hogy végeztesse el a szükséges műszaki és 
pénzügyi előkészületeket ahhoz, hogy a befedésről a Képviselő-testület októberi 
soros ülésén dönthessen. 
 
 
Határidő: 2015. október 7. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
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